
 

ETT STAPPLANDE STEG I DATAÅLDERNS BARNDOM 
Jan Lindsten 
 
Om jag minns rätt så började man införa datasystem i vården i början av 1970-talet. Systemen 
var jämfört med idag naturligtvis mycket primitiva, och inmatningen av data skedde via hålkort. 
KS hade en särskild avdelning som ansvarade för detta, och av och till fick brukarna skriftliga 
anvisningar för hur man skulle hantera systemen. Följande anvisningar kan man idag läsa med 
ett leende, men jag måste erkänna att jag aldrig lyckades tillgodogöra mig innehållet (se 
nedanstående figur), och visst blir man tacksam för den utveckling som skett. 
                        

                         


